
Juridiska föreningens styrelsemöte
Tisdag den 23 maj 2023

1. Mötets öppnande
Mötet öppnades av ordförande Elin Thorin.

1.1. Närvaro
Ordförande Elin Thorin Närvarande

Vice ordförande Anton Eriksson Närvarande

Ekonomiansvarig Albin Arousell Frånvarande

Marknadsansvarig Klara Brändström Frånvarande

Utbildningsansvarig Olof-Petter Häggström Närvarande

Vice utbildningsansvarig Ludvig Andersson Närvarande

Informationsansvarig Amanda Stålnacke Närvarande

Sportmästare Elias Bustamante Sävlind Frånvarande

Klubbmästare Karolina Landmark Närvarande

Chefredaktör för de Facto Ella Rönnbäck Närvarande

1.2. Val av justerare
Till justerare valdes Olof-Petter Häggström och Ludvig Andersson.

1.3. Godkännande av dagordningen
Dagordningen godkändes.

1.4. Godkännande av föregående protokoll
Protokoll från 2023-05-16 godkändes.

2. Rapporter
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3. Beslutsärenden

3.1. Beslut om kostnad för banderoll till JF-rummet
Ordförande vill ta ett beslut om en kostnad på 2 121 kr avseende banderoll till JF-rummet.
Styrelsen godkände beslutet.

4. Diskussionspunkter

4.1. JF-åsikt om Stockholmsresan angående att delta flera gånger
Styrelsen har fått in en JF-åsikt från en medlem som undrar hur det kommer sig att de som redan har
åkt på Stockholmsresan inte får lägre prioritet än de som inte har haft möjlighet att åka tidigare.
Medlemmen uttrycker att det inte känns rättvist att vissa ska få åka flera gånger när andra aldrig
kommer få chansen. Medlemmen undrar om styrelsen tycker det är rimligt att de som kommer gå T9
till hösten och som redan har fått åkt kommer få åka även denna gång, och att de tar platsen från
någon som aldrig kommer får åka. Medlemmen uttrycker även att resan dessutom var gratis har
förmodligen gjort att många bara sökt för att och som inte skulle sökt i annat fall.

Styrelsen tackar för åsikten och förstår medlemmens kritik. Eftersom det inte funnits en begränsning i
antalet gånger man kan åka eller att personer av den anledningen får lägre prioritet året efter anser vi
inte att det är möjligt att införa det kravet retroaktivt. Styrelsen tar däremot det i beaktning inför
kommande år om en begränsning i antalet gånger medlemmar får åka ska införas. Alternativt att det är
okej att åka fler gånger men att de som inte har åkt tidigare kommer prioriteras före.

Styrelsen har fört en diskussion och kommer föra en diskussion framöver om det ska införas en
begränsning.

Angående resans pris hänvisar vi till punkt 4.4 i protokollet.

4.2. JF-åsikt om partybuss
Styrelsen har fått in en åsikt om att det hade varit väldigt roligt att åka partybuss med JF.

Styrelsen tackar för åsikten och klubbmästaren kommer ha förslaget i åtanke.

4.3. JF-åsikt om pedagogiska priset
Styrelsen har fått in en JF-åsikt från en medlem som skulle tycka det vore roligt att inför pedagogiska
priset 2023 och framåt om de tre nominerade med högst röstetal kunde få komma upp på scenen och
bli presenterade.

Styrelsen tackar för åsikten och tycker att det är en bra idé men att det kan bli svårt ekonomiskt då
deras biljetter subventioneras av JF. Dessutom bidrar det inte till medlemsnyttan att två extra lärare
upptar bankettplatser från medlemmar.
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4.4. JF-åsikt om Stockholmsresans prissättning
Styrelsen har fått in en JF-åsikt från en medlem som vill veta motiveringen som ligger bakom beslutet
att göra Stockholmsresan gratis, och framförallt varför det inte tagits ett beslut under ett styrelsemöte
och går att läsa i ett protokoll. Medlemmen lyfter att det handlar om en större summa pengar som alla
medlemmar bidragit till, vilket borde innebära att ett sådant beslut borde gynna fler än de få, som har
möjlighet att åka på resan. Medlemmen i fråga menar att det måste finnas en risk att många anmäler
sig bara för att det är gratis även om anmälan är bindande och att pengarna hellre borde gå till att fixa
JF-rummet vilket är ett event som riktar sig till alla medlemmar.

Styrelsen tackar för åsikten. Stockholmsresan är inte subventionerad med pengar medlemmar betalat
in till föreningen. Styrelsen har möjlighet att ansöka om bidrag från bland annat SESUS och har gjort
detta. Stockholmsresan är en av de saker vi fått bidrag för. Det har tagits beslut om en kostnad
avseende boendet vilket kommer täckas delvis av bidraget. Fyra advokatbyråer, som inte är
samarbetspartner till föreningen, betalar för att hålla i sitt besök och bussresan betalas av institutionen.
Budgetbeslut tas på föreningens stormöten och vid eventuella invändningar om budgeten är man
välkommen att delta vid dessa möten.

Styrelsen kan alltså inte ta betalt av medlemmar för kostnader som vi inte har. JF är dessutom en
ideell förening som inte är vinstdrivande. Man kan anse att, så länge medlemmar åker av rätt
anledning; att nätverka med arbetsgivare, så skapar en gratis resa en jämlik medlemsnytta för alla
medlemmar oavsett ekonomiska förutsättningar.

För information har JF även fått ett verksamhetsbidrag avsett till JF-rummet samt ett till bidrag från
SESUS avseende gästföreläsningar.

5. Informationspunkter

5.1 Chefredaktör för de Facto informerade om årets andra de Facto
Chefredaktör för de Facto informerade om att årets andra de Facto har släppts online på JF:s hemsida
och snart kommer i tryckt form. Chefredaktören vill även uppmuntra alla intresserade att skriva i nästa
de Facto! Hör då av er till defacto@jf-umea.se.

6. Övriga frågor

6.1. Inga övriga frågor

7. Mötets avslutande
Ordföranden avslutade mötet.
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Vid protokollet,

Amanda Stålnacke,
Informationsansvarig och protokollförare

___________________________ ___________________________
Justerat, Ludvig Andersson Justerat, Olof-Petter Häggström
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